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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 15. oktober 2010 stillet mig følgende spørgsmål 5 
alm. del, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 5
”Vil ministeren give en vurdering af det samlede antal personer (opgjort som 
heltidsstillinger), der er beskæftiget med håndtering af halm i Danmark?”

Svar:

Der er mig bekendt ikke foretaget præcise beregninger for, hvor mange personer, der 
er beskæftiget med håndtering af halm i Danmark. Brancheorganisationen ”Landbrug 
og Fødevarer” har foretaget nogle estimater over, hvor mange stillinger, der er i 
håndteringen af halm, men der er endnu ikke nogen egentlig statistik, der understøt-
ter disse estimater. Det skal dog understreges, at halm kan anvendes til en række 
formål, hvoraf energiproduktion kun er et. 

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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